
Výbor  mestskej  časti  č.  6  Zobor  a Dražovce 

 

Predseda výboru:              Ing. M. Hatala 

Sekretárka výboru:           Ing. Ľ. Šterdasová 

 

Z Á P I S N I C A 

- zo schôdze výboru mestskej časti č.6 Zobor a Dražovce, ktorá sa konala dňa 16.1.2025  v KD Zobor s 

týmto programom: 

                 1. Informácie zo zasadnutia MZ.                                                                                                                                                                        

                 2. Aktuálne otázky, kontrola pripomienok   

                 3. Vyjadrenie k spisom predloženým odbormi a útvarmi Mesta 

                 4. Rôzne 

Zasadnutie otvoril a prítomných privítal,  predseda VMČ Ing. Miloslav Hatala. Zasadnutia sa osobne 

zúčastnil pán primátor Marek Hattas, ktorému predseda VMČ odovzdal slovo. Prítomných bolo 13 

členov VMČ -  priložená prezenčná listina.  

Primátor Marek Hattas pozdravil prítomných a poprial všetko dobré v Novom roku. Prezentoval 

investičné akcie za rok 2024. Spomenul aj návrh úradu o prijatia úveru v hodnote 10mil.€ na 

rekonštrukciu miestnych komunikácii a chodníkov v celom meste. Je nutné vybrať také MK 

a chodníky, na ktoré nie je potrebné stavebné povolenie, ale iba ohlasovacia povinnosť. Na zasadnutí 

MZ poslanci musia odobriť návrh rozdelenia úveru. Po ukončení úvodného slova, pán primátor 

odovzdal slovo prítomným. Rozvinula sa družná debata a boli dopytované a nastolené nasledovné 

témy: - nereálne nacenenia investičných akcií, - fond rozvoja Zobor a Dražovce, - problémy špecifickej 

mestskej časti Dražovce, - neriešené investičné požiadavky súvisiace s rekonštrukciou a súvislými 

opravami  miestnych komunikácií a chodníkov, - komplexná rekonštrukcia Amfiteátra, - využitie 

kreatívneho centra Martinský vrch – staré kasárne, - vysporiadanie pozemku pod detským ihriskom 

pod jazierkom na Zobore, - osvetlenie cyklotrasy v Dražovciach, - zabezpečenie bezpečného prechodu 

pre chodcov pred ZŠ kráľa Svätopluka , problémy s marginalizovanými  skupinami  obyvateľov v 

mestskej časti Dražovce. 

Na základe podkladov z odboru ekonomického mestského úradu prijal výbor mestskej časti č.6 

nasledovné uznesenie :  

 VMČ č.6  odporúča z prostriedkov  FMR určených na vybudovanie chodníka Jelenecká ulica  vo výške  

72 tis eur , presunúť  na novú akciu vo výške 70 tis eur „ Súvialá oprava chodníka Jelenecká  cesta od 

križovatky Bartókova ,po križovatku Moskovská ulica a ďalej od bytovky Jelenecká 3260 po križovatku 

Pánská dolina.“ 

Hlasovanie : za 13 , zdržal sa 0, proti 0 

 

Uznesenie ku návrhu úveru na súvislé opravy ciest a chodníkov. 

VMČ č.6 Zobor – Dražovce má v súčte jednu z najdlhších sietí verejných komunikácií , ktorá vyžaduje 

sústavnú údržbu. Deficit  finančných  prostriedkov , ktoré sa vyčleňujú  každoročne  na sanáciu 

komunikácií a chodníkov z rozpočtu mesta Nitra, sa nezmenšuje. Ani  z dlhodobého hľadiska , 

nepokrývajú dostatočne potreby našich mestských častí .  Zároveň zdôrazňujeme,  že výška úveru by 

mala pokrývať   akcie,  ktoré mesto Nitra je schopné aj  zrealizovať do konce roka  2026. Zoznam 



súvislých opráv aj s ocenením, by mal  byť nedeliteľnou súčasťou materiálu o  prijatí úveru. V týchto 

súvislostiach prijatie úveru podporujeme. 

 Hlasovanie: za: 10    zdržal sa: 4   proti: 0   nehlasoval: 1 

MUDr. A. Filipová vyjadrenie: 
K uzneseniu k návrhu Úveru na súvislé  opravy ciest a chodníkov V zmysle Čl.8 „Organizačno – 
technické zabezpečenie zasadnutí výboru“ ods.3. žiadam, aby moje stanovisko k návrhu uznesenia 
bolo v zápisnici zaznamenané doslovne. 
Predložený zoznam ciest a chodníkov navrhovaných na opravy neobsahuje potrebné informácie k 
prijatiu stanoviska. Preto navrhujem pre každý objekt doplniť o rozsah a druh opravy , ako aj o 
rozpočet a termín začatia a ukončenia opravy. Bez daných informácií sa neviem k návrhu uznesenia 
vyjadriť, a preto k návrhu stanoviska pri hlasovaní formou per-rollam  sa zdržujem hlasovania. 
Súčasne navrhujem nové stanovisko k návrhu Úveru na súvislé  opravy ciest a chodníkov. 
„ VMČ berie na vedomie informácie predložené k návrhu úveru a zároveň navrhuje do zoznamu ciest a 
chodníkov navrhovaných na opravy doplniť ku každému objektu rozsah a druh opravy , ako aj 
rozpočet a termín začatia a ukončenia opravy. Takto doplnený materiál navrhuje predložiť VMČ 6.so 
žiadosťou o stanovisko k návrhu úveru“. 
 

1./ Informácie zo zasadnutia MZ. MZ sa bude konať 30.1.2025 

2./Návrh investičných akcií na realizáciu v roku 2024 tvorí príloha č. 1 , ktorá je súčasťou tejto 

zápisnice 

3./Vyjadrenie k spisom predloženým odbormi a útvarmi Mesta, k žiadostiam obyvateľov. 

Na zasadnutie VMČ bola doručená žiadosť z OD č.j. 20959/2024 ohľadom odstránenia autobusového 

prístrešku na zastávke Urbancova, smer Liečebný ústav. VMČ neodporúča odstránenie autobusového 

prístrešku v zmysle spisu č.j. 20959/2024. 

Na zasadnutie VMČ bola doručená žiadosť ohľadom odkúpenia pozemku pod lanovou dráhou „C“ KN 

parc. č. 28/2 k. ú. Zobor v zmysle spisu č.j. 14ú/311/2025/OM. VMČ nesúhlasí s  odpredaním  

pozemkov susedným vlasníkom v zmysle priloženého geometrického plánu, t.j. spisu č.j. 

14ú/311/2025/OM. Odporúča ponechať pozemky vo vlastníctve mesta Nitra a rokovať následne s 

novým majiteľom pozemkov p. Bakoša a spol. o zámene za pozemky  pod  verejným  priestranstvom . 

Na zasadnutie VMČ bola doručená žiadosť pani. Ing. S. Šubovej ohľadom vybudovania kanalizácie na 

Sirôtkovej ul. VMČ prerokoval predloženú žiadosť a postúpil na OVaR na priame riešenie. VMČ 

odporúča vyčleniť finančné prostriedky na vypracovanie „PD – kanalizácia Sirôtkova“ ,  na žiadosť 

pani. Ing. S. Šubovej, v zmysle spisu č. j.  OVaR/180ú/2024.  

Na zasadnutie VMČ bola doručená Vaša odpoveď žiadosť pani. Ing. S. Šubovej ohľadom vybudovania 

SO MK na Sirôtkovej ul. VMČ prerokoval predloženú žiadosť a postúpil na OVaR na priame riešenie. 

Odpoveď OVaR/167ú : OVaR nacenil predpokladanú hodnotu zákazky „SO MK Sirôtkova  (Višňová 

– Hornozoborská)“ sumu 51.050,-€. VMČ odporúča zaradiť nacenenú investičnú akciu do návrhu 

investičných akcií na rok 2025 v prípade že bude vyriešená záležitosť s odkanalizovaním predmetnej 

ulice. 

Na zasadnutie VMČ bola doručená žiadosť OD, ohľadom odvolania sa p. PhDr. Kapallovej, k určeniu 

použitia a umiestnenia trvalého dopravného značenia na miestnej ceste Kamenná, z dôvodu vysokej 

rýchlosti prechádzajúcich vozidiel. Odbor dopravy k danému podnetu dňa 11.10.2024 obdržal 

stanovisko od KDI KR PZ v Nitre, ktoré bolo doložené k odvolaniu. VMČ odporúča umiestnenie 

trvalého dopravného značenia s obmedzením najvyššej dovolenej rýchlosti jazdy a inštalácie 



dopravných zariadení – spomaľovacích prahov, s podmienkou písomného súhlasu  dotknutých 

susedov, pred ktorých nehnuteľnosťami bude toto dopravné zariadenie nainštalované. 

Na zasadnutie VMČ bola doručená žiadosť z OD, ohľadom návrhu vyznačenia parkovacieho pruhu na 

Néceyho. VMČ prerokoval a súhlasí s návrhom na Néceyho ul. Podľa vyjadrenia vedúceho odboru 

dopravy , predmetný návrh bol postúpený na odsúhlasenie na KDI. Po odsúhlasení bude podľa 

projektu zrealizovaný. 

Člen VMČ pán Varga vyplní karty „ Príloha č. 6 Rámcové odôvodnenie akcie/projektu : „SO MK 

Sirôtkova (Višňová – Hornozoborská)“ OVaR 3ú/2025, „PD – kanalizácia Sirôtkova“ OVaR/4ú/2025, „ 

SO MK Zvončekova“ č. j.OVaR 2ú/2025, Smernica o procese riadenia investičnej akcie a následne 

poslať na referát riadenia projektov.         

Výtlky na MK je potrebné nahlásiť na emailovú adresu : zavady@msunitra.sk.  Mgr. Juraj Ondráš je  

vedúci strediska mestských služieb.  

4/Rôzne :  

Poslankyňa M. Mojtová podala prítomným informáciu z komisia pre školstvo, mládež a vzdelávania, 

o návrhu nového modelu združovania fungovania MŠ zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Nitra, na 

princípe právnej subjektivity. 

Člen VMČ pán Varga srdečne pozval prítomných na fašiangovú zábavu, ktorá sa bude konať dňa 

22.2.2025 v KD Dražovciach . 

Člen VMČ Berkeš srdečne pozval prítomných na Zoborský ples, ktorý sa bude konať dňa 7.2.2025 

v Artine. 

Predseda VMČ podal prítomným informáciu o riešení problému bezpečného prechod žiakov pre ZŠ 

kráľa Svätopluka, s vedúcim odboru dopravy s Ing. Maruniakom. OD vyhotovil anketový dotazník pre       

rodičov a deti zo ZŠ kráľa Svätopluka, z dôvodu bezpečnosti prechodu pre chodcov pred ZŠ. OD 

vypracoval projekt,  nielen prechodu pre chodcov pred ZŠ, ale aj parkovanie v okolí ZŠ až po kruhový 

objazd pod amfiteátrom, ktorý prezentoval  na rade ZŠ. Prezentácie sa zúčastnila pani poslankyňa 

Filipová, ktorá podala podrobnú informáciu prítomným členom VMČ. V súčasnosti je potrebné 

zabezpečiť finančné krytie navrhnutého projektu. Odpoveď OD zo dňa 25.10.2024 Ing.arch. M. 

Hanáková: OD pripravuje realizáciu ZDZ a VDZ, a to v súvislosti od dostupných kapacít, nakoľko 

súbežne prebieha obnova a realizácia dopravného značenia v rámci projektu rezidentského 

parkovania v zónach v zmysle VZN č. 1/2024. 

5/ Pripomienky :                                                                                               

Pripomienka č. 11/2023/VMČ č.6 zo zasadnutia 13.4.2023 : VMČ žiada SMS o realizáciu požiadaviek z 

pripomienok VMČ od 14.7.2022 do 16.2.2023 : 

- na základe podnetu  pani O. Fabiankovičovej, VMČ žiada SMs o opravu povrchu chodníka na Tŕnistej 

ul., v úseku cca 25m, kde chýba iba asfalt. Od križovatky s Hornozoborskou ul. na  Trnistá ul. č. 12 

- na základe podnetu  pána F. Šveca z Bartokovej ul., VMČ žiada SMS o opravu časti chodníka 

Bartokovej ul.    

- o lokálnu opravu MK ul. Lidická a Hamuljakova – od križovatky Sčasného po chodník Hamuljakova.  

- na podnet pána J. Galu, ohľadom SO MK Hornozoborská 116/A v slepej uličke 

- VMČ žiada SMs prejsť celú MK Kláštorná ul. od križovatky Hornozoborská po križovatku Klinčekova 

ul. a vyspraviť prepadnuté poklopy kanalizácie a prepadnutú vozovku po prípojkách inžinierskych 



sietí. V tejto časti je MK Kláštorná pomerne úzka, premáva tu aj doprava MHD a nachádza sa tu veľa 

prepadlín a jám po prípojkách a poklopoch sietí, čím dochádza k dopravným kolíziám. Počas 

daždivých dní v týchto prepadlinách stojí voda, ktorá tiež komplikuje dopravu. 

Pripomienka č. 27/2023/VMČ č.6 zo zasadnutia 7.9.2023 : VMČ žiada SMs o opravu chodníka pred 

domom na Bartokovej ul. Príloha : žiadosť 

Pripomienka č. 30/2023/VMČ č.6 zo zasadnutia 12.10.2023 : VMČ žiada OD o umiestnenie 

dopravného značenia- dopravné zrkadlo na križovatku Kláštorná x Chmeľová x Tŕnistá, v zmysle 

doloženej mapovej situácii.  

Pripomienka č. 32/2023/VMČ č.6 zo zasadnutia 12.10.2023 : VMČ žiada SMsS, - Správu mestských 

cintorínov, na podnet obyvateľov, o zabezpečenie spevnenia prístupovej cesty v areáli cintorína v 

Dražovciach, v hornej časti, prístup k domu smútku v rátane spevnenia stojiska pre nádoby pre 

odpad. Kontaktná osoba : Ing. Edita Vnučková 0902 999 542 

Pripomienka č. 44/2023/VMČ č.6 zo zasadnutia 13.12.2023 : VMČ žiada stredisko SMS, na podnet 

obyvateľov, o opravu bránok – náter + zatváranie, na dražovskom cintoríne. Ďalej nasypať štrk na 

cestu v cintoríne, nakoľko sa tam opäť vytvorila jama. Kontaktná osoba : Ing. Edita Vnučková 0902 

999 542. 

Pripomienka č. 45/2023/VMČ č.6 zo zasadnutia 13.12.2023 : VMČ žiada OD o umiestnenie krytej 

autobusovej zastávky na začiatok Dražoviec pri PD – Topolčianska 1. Kontaktná osoba : Ing. Edita 

Vnučková 0902 999 542.   

Pripomienka č. 5/2024/VMČ č.6 zo zasadnutia 16.5.2024 : VMČ žiada stredisko SMS o trvalú, pevnú 

asfaltovú úpravu vstupu do MŠ na Belopotockého ul. v Dražovciach, kde po dažďoch stojí voda, alebo 

je tam blato, po ktorom musia prejsť deti aj rodičia. Odpoveď SMS: SMS postúpilo pripomienku 

ref.org.-72/2024-prip. na odbor investičnej výstavby, ktorého stanovisko je súčasťou tejto 

pripomienky. Na základe stanoviska odboru investičnej výstavby VMČ opätovne žiada SMS o lokálnu 

opravu chodníka, ktorý tvorí vstup do MŠ v Dražovciach na Belopotockého ul. Príloha : kopia 

stanoviska OIVaR. Odpoveď SMS P49/2024 zo dňa 21.6.2024 : Predmetná požiadavka bola postúpená 

na odbor investičnej výstavby a rozvoja. 

Pripomienka č.9/2024/VMČ č.6 zo zasadnutia 16.5.2024 : VMČ požaduje od OŽP odstránenie čiernej 

skládky medzi obcou Dražovce a vodárňou – kontaktná osoba na identifikáciu lokality pán poslanec P. 

Varga t.č.0903 460 550. Odpoveď OŽP č. j. 37/2024/OŽP : Na základe tvaromiestnej obhliadky 

3.6.2024 a fotodokumentácie sme poslali žiadosť o odstránenie skládky NKS. Predpokladaný termín 

odstránenia je koniec júna 2024. 

Pripomienka č. 10/2024/VMČ č.6: VMČ zo zasadnutia 9.11.2023 žiadal OD o vyznačenie vodorovného 

dopravného značenia - prechodu pre chodcov , v lokalite pod vchodu v Brezovom háji smerom od 

Promenády k Zoboru. Príloha : emailový podnet, Kontaktná osoba Ing. M. Hatala 0905 403 749. 

Odpoveď OD: k riešeniu predmetného návrhu je potrebné vypracovať návrh riešenia a následne 

predložiť na KDI PZ v Nitre. V prípade kladného stanoviska KDI PZ, odbor dopravy zabezpečí realizáciu 

v priaznivých klimatických podmienok – v jarnom období. VMČ urguje termín vypracovania návrhu a 

tiež termín realizácie návrhu riešenia dopravnej situácie. 

  Pripomienka č. 19/2024/VMČ č.6 zo zasadnutia 11.7.2024 : VMČ žiada OD o osadenia 

spomaľovacieho pásu + dopravnú značku na Kultúrnej ul. Odpoveď OVaR132ú zabezpečí osadenie 

spomaľovacieho prahu a dopravnej značky na Kultúrnej ul. 



Pripomienka č. 25/2024/VMČ č.6 zo zasadnutia 3.10.2024 : VMČ žiada SMS o zabezpečenie natretia 

zábradlia na Lukáčovej z dôvodu zachovania bezpečnosti. Kontaktná osoba : Ing. Edita Vnučková 0902 

999 542. Odpoveď SMS č.j. P98/2024 – SMS postúpilo požiadavku na odbor dopravy .  

Pripomienka č. 26/2024/VMČ č.6 zo zasadnutia 7.11.2024 : VMČ žiada OD v súčinnosti s MsP 

zrealizovať nápravu na MK Svätourbanská, kde za obytným domom č. 41 sú uložené nádoby na 

odpad – súkromné, čím sa zúžila MK Svätourbanská ul.  a dochádza tu k dopravným kolíziám nielen s 

autami, ale aj s chodcami.      

 Pripomienka č. 27/2024/VMČ č.6 zo zasadnutia 7.11.2024 : VMČ v zmysle odpovede na pripomienku 

č.j. ref. org. 160/2024-prip.( SMS-P90/2024) ohľadom vyčistenia rigolu na Belopotockého ul. a pri 

potravinách COOP Jednota, ďakujem za vyčistenie rigolu na Belopotockého, ale rigol pri potravinách 

COOP Jednota vyčistený nebol. VMČ žiada vyčistiť aj tento rigol.    

Pripomienka č. 28/2024/VMČ č.6 zo zasadnutia 7.11.2024 : VMČ žiada OŽP vyčistiť Atlasovu ul. v 

Dražovciach od náletových drevín. Kontaktná osoba : Ing. Edita Vnučková 0902 999 542. Odpoveď 

OŽP: odstránenie náletových drevín na Atlasovej ul. sa bude realizovať v priebehu mesiaca marec 

2025. 

Pripomienka č. 29/2024/VMČ č.6 zo zasadnutia 7.11.2024 : VMČ žiada OŽP odstránenie čiernej 

skládky na ul. J. Zelenáka a na Kanálovej ul,. kde skládka bráni priechodnosti chodníka. Kontaktná 

osoba : Ing. Edita Vnučková 0902 999 542. Odpoveď OŽP: čierna skládka na ul. J. Zelenáka bola 

odstránená pracovníkmi SMS a na Kanálovej ul. bol vyzvaný majiteľ pozemku na odstránenie skládky  

Pripomienka č. 1/2025/VMČ č.6 zo zasadnutia 16.1.2025 : VMČ žiada SMS, na podnet občanov, 

o povrchovú opravu MK Rosinského 1-17“, vo vhodnom období, aplikovaním  asfaltovej drte. 

     Termíny zasadnutí  na rok 2025 :     13.2., 13.3., 3.4., 15.5., 5.6.,        

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Nitre dňa 17.1.2025                       

                                                                                                Ing. M. Hatala                                                                                                               

                                                                                                predseda VMČ 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 


